



JABATAN KESIHATAN WILAYAH PERSEKUTUAN KUALA LUMPUR DAN PUTRAJAYA

KENYATAAN SEBUTHARGA

(NO. SEBUTHARGA : JKWPKL&P(PB) 20/2018)

TARIKH IKLAN : 13 SEPTEMBER 2018

KETERANGAN KERJA	KOD BIDANG / KELAS	LAWATAN TAPAK / TAKLIMAT	TARIKH DOKUMEN BOLEH DI AMBIL
KERJA-KERJA PEMBAIKAN DAN PENGGANTIAN PAIP AIR BEKALAN DAN PAIP KUMBAHAN, MEMBINA PARKIR BERBUMBUNG, MEMASANG AUTO BARRIER GATE SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI KUARTERS KLINIK KESIHATAN JINJANG, UNTUK JABATAN KESIHATAN WILAYAH PERSEKUTUAN KUALA LUMPUR & PUTRAJAYA	1. Sijil Perakuan Pendaftaran CIDB: a) Gred G1 b) Kategori CE c) Pengkhususan : CE21 (Pembinaan Kejuruteraan Awam) 2. Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (CIDB) 3. Sijil Kontraktor Kerja Taraf Bumiputera (BPKU)	Tarikh : 20 September 2018 (Khamis) Masa : 10.00 pagi Tempat : Klinik Kesihatan Jinjang SYARIKAT YANG BERMINAT ADALAH DIWAJIBKAN UNTUK MENGHADIRI SESI TAKLIMAT DENGAN MEMBAWA SIJIL ASAL DAN SATU SALINAN FOTOSTAT HANYA PENAMA DI DALAM SIJIL SAHAJA LAYAK MENGHADIRI LAWATAN TAPAK. WAKIL ADALAH TIDAK DIBENARKAN	20/09/2018 (Khamis) sehingga 27/09/2018 (Khamis) TARIKH TUTUP SEBUTHARGA 27/09/2018 (Khamis) SEBELUM JAM 12.00 TENGAHARI

- Dokumen Sebutharga boleh didapati secara **PERCUMA** di **Unit Pembangunan**, Jabatan Kesihatan Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur & Putrajaya, Tingkat 2, Blok B, Jalan Cenderasari, 50590 Kuala Lumpur pada **waktu pejabat**.
- Dokumen boleh diambil oleh wakil syarikat yang sah sahaja. Untuk maksud ini, pihak syarikat berkenaan dikehendaki membawa **Sijil Asal Perakuan Pendaftaran, Sijil Asal Perolehan Kerja Kerajaan dan Sijil Asal Kontraktor Kerja Taraf Bumiputera** beserta satu salinan sijil-sijil tersebut dan **SURAT RASMI SEBAGAI WAKIL SYARIKAT** semasa mengambil dokumen Sebutharga.
- Semua Dokumen Sebutharga mestilah dimasukkan ke dalam **Peti No. 1**, pada tarikh tutup sebutharga iaitu pada **27 September 2018 (Khamis) sebelum jam 12.00 Tengahari**, di **Unit Perolehan**, Jabatan Kesihatan Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur & Putrajaya, Tingkat 2, Blok B, Jalan Cenderasari, 50590 Kuala Lumpur.

